

Protokoll 03 til signering

Dokumentet er signert digitalt av følgende undertegnere:

- Dahl, Roger (24.08.1951), signert 15.10.2024 med Signicat Sign BANKID
- Corell, Martin Korsmo (30.06.1999), signert 21.10.2024 med Signicat Sign BANKID
- Andersen, Pål Andrew (11.11.1961), signert 21.10.2024 med Signicat Sign BANKID
- Johannessen, Stein Westlye (01.03.1965), signert 20.10.2024 med Signicat Sign BANKID
- Jæger, Kari (07.08.1962), signert 20.10.2024 med Signicat Sign BANKID
- Flathagen, Frode (17.03.1973), signert 15.10.2024 med Signicat Sign BANKID



Det signerte dokumentet inneholder

- En forside med informasjon om signaturene
- Alle originaldokumenter med signaturer på hver side
- Digitale signaturer



Dokumentet er forseglet av Posten Norge

Signeringen er gjort med digital signering levert av Posten Norge AS. Posten garanterer for autentisiteten og forseglingen av dette dokumentet.



Slik ser du at signaturene er gyldig

Hvis du åpner dette dokumentet i Adobe Reader, skal det stå øverst at dokumentet er sertifisert av Posten Norge AS. Dette garanterer at innholdet i dokumentet ikke er endret etter signering.

PROTOKOLL FRA STYREMØTE/TK MØTE NR.

Sted:

Tid:

Til stede:

Frode Flathagen (FF) President
Stein Westlye Johannessen (SWJ) 1. Visepresident
Kari Jæger (KJ) 2. visepresident
Roger Dahl (RD) TKS L
Pål Andersen (PA) Styremedlem TKN

Uten stemmerett:

Vibecke Schøyen (GS) Generalsekretær
Laila Leegaard (LL) Styremedlem TKS S/MD
Alf Stokke (AL) TDK
Johanne Sundby (JS) ESK
Werner Eilertsen (WE) PARA

Forfall:

Martin Corell (MC) Styremedlem TKB

Neste møte:

Pkt.	Sak:	Ansvar	Frist
1	VEDTAKSSAKER		
Sak 12-24/25	Godkjenne innkalling, vedtaksførhet og inhabilitet Vedtak: Innkallingen er godkjent. Styret er vedtaksdyktig med 5 representanter til stede. Det er ingen saker som krever vurdering av inhabilitet eller beslutninger som påvirker saksbehandlingen. Vurdering vil skje fortløpende om nødvendig. Enstemmig vedtatt	Frode	
Sak 13-24/25	Godkjenne protokoll fra styremøte 02 Vedtak: Protokollene godkjennes Enstemmig vedtatt	Frode	
Sak 14-24/25	Regnskap periode 08 GS gikk nøye gjennom regnskapet, og bortsett fra VM er	GS	

24/25 protokoll nr 03

1

Dokumentet er signert digitalt av:

- Dahl, Roger (24.08.1951), 15.10.2024
- Corell, Martin Korsmo (30.06.1999), 21.10.2024
- Andersen, Pål Andrew (11.11.1961), 21.10.2024
- Johannessen, Stein Westlye (01.03.1965), 20.10.2024
- Jæger, Kari (07.08.1962), 20.10.2024
- Flathagen, Frode (17.03.1973), 15.10.2024

Forseglet av



Posten Norge

	det kun små avvik i forhold til budsjett. VM budsjettet blir behandlet i egen sak Vedtak: Styret tar regnskapet til etterretning. Enstemmig vedtatt		
Sak 15-24/25	Revidert budsjett VM 2025 Avtalene som er gjort med FELAS legger beslag på en stor andel av det totale VM budsjettet. Hvis FELAS bruker de estimert timene som er lagt inn i avtalen, utgjør det en totalbelastning på kr 1.500.000 av budsjettet til FELAS. Dette fordeler seg med kr 900.000 i innleide timer (det er lagt til grunn en snittpris på timekostnad; kostnadene kan således bli høyre), og kr 600.000 i lønn til markedsmedarbeider i FELAS. Dette er nesten 50% av det totale budsjettet. NHF er nå i den situasjonen at budsjettet for VM er fremlagt med et stort underskudd på over kr 700.000, noe styret ikke har mandat til fra tinget. Budsjettet må gå i kr 0.-. Sponsorinntektene i budsjettet er estimert til kr 225.000, og dette må NHF kunne forvente at blir noe høyre. GS savner en kravspesifikasjon fra NHF til markedsansvarlig i FELAS med en forventningsbeskrivelse av hva vi får igjen for å garantere for lønnen hans. Frode og jeg må ta et møte med ham om dette. Når Vanessa og jeg gikk igjennom postene i budsjettet i dag, så ser vi at det kun er 2 poster som kan reguleres slik at budsjettet blir i tråd med tingets mandat. Det er innleide timer fra FELAS på kostnadssiden, og sponsorinntektene på inntektssiden. Foreslår derfor at vi nedskalerer antall timer vi kjøper fra FELAS, slik at estimerte timekostander endres fra kr 900.000 til kr 500.000. Dette vil kunne innebære at NHF må innhente frivillige til å gjøre noe av det arbeidet som er ønsket at FELAS skulle gjøre, samt at administrasjonen må påregne litt mer arbeid med VM fremover enn forventet. GS foreslår også at styret øker budsjettet på sponsorinntekter til kr 400.000. Resultatet av disse endringen, sammen med at det foreligger en kostnadsoversikt over løypekjøring gir en endring som følger:	GS	

Kommentert [SJ1]: Vanessa bør osnevnes innledningsvis som tilstede i deler av møtet. Her bør vi sette inn hennes initialer. Vi kan også sette inn PL siden hun er prosjektleder.



	Besparelse timer FELAS kr 400.000 Økte sponsorinntekter kr 175.000 Nedskalering av kostnader løypekjøring kr 150.000 SUM kr 725.000 Det vil si at VM budsjettet ender med et foreløpig lite overskudd, men det er foreløpig ikke lagt inn leie og brøyting av Øra stadion i budsjettet. Det står også en post for strøm til bobiler på Øra stadion, som GS mener vi skal fjerne helt. GS har vært på en del Mesterskap, og det har aldri blitt tilbudt tilkobling til strøm på bobilparkeringen. Klarer Robert å finne en kraft sponsor til dette så er det en bonus, men jeg mener han ikke skal prioritere å bruke tid på dette. Jeg mener vi nå må informere FELAS om den økonomiske situasjonen, slik at vi er transparente og unngår konflikter tett oppunder mesterskapet. Vedtak Revidert budsjettet vedtas. Prosjektleder informerer FELAS om endringene, og det tas et møte med markedsansvarlig i FELAS om forventningene til NHF i forhold til innsalg av sponsorer.		
Sak 16-24/25	Mandat prosjekt VM 2025 Mandatat for VM Røros 2025 har hatt behov for å revideres, både i forbindelse med endring av ansatte i prosjektet, samt at styret har ønsket å få en mer tydelighet i mandatet. Det er gjort endringer i mandatet etter møtet 3. september, og noen enkle presiseringer etter dette. Dokumentet fremlegges som et helt nytt dokument. Til informasjon ligger arbeidsinstruksen til både prosjektleder og VM komiteen i dette dokumentet. Vedtak Revidert mandat for VM Røros 2025 vedtas Enstemmig vedtatt	Frode	
Sak 17-24/25	Mediedekning VM Røros 2025 Det er kommet tilbud fra Maverix produksjonsselskap om å produsere TV-dekning for VM på Røros. Både NRK og TV2 har vist interesse. Begge kanalene estimerer en kostnad på kr 4,5-5 mill for en fullskala produksjon som	Frode	

Kommentert [SJ2]: Vi bør som for Vanessa sette inn fulle navn eller funksjoner for å tydeliggjøre hvem som er hvem .



	NHF må stå for. (se vedlegg) NRK kan også tilby mindre skalaer av produksjon, men det er foreløpig ikke priset. Vi har gitt tilbakemelding til FELAS og prosjektleder om at de innhenter pris på de forskjellige størrelsene av sendinger de har foreslått. Det er uttalt fra NRK at NHF må ta en avgjørelse på om vi ønsker TV-dekning i løpet av kort tid, da kanalen trenger avklaring i forhold til bemanning og sendeskjema. Det er per i dag ikke fastsatt en dato for frist på tilsvar om vi ønsker mediedekning. Vi har bedt FELAS og prosjektleder om å kontakte NRK å få en dato for siste frist for en styrebeslutning om mediedeking. For at NHF skal kunne binde seg til en avtale om produksjon av TV-sendinger er NHF helt avhengig av at dette er fullfinansiert av sponsorer. Samtidig kan vi ikke bruke alle inntekter fra sponsorater til dekning av TV-produksjon, da vi er avhengig av å minimum dekke inn lønnsгарантиen vi har gitt FELAS på kr 600.000 med sponsorinntekter. Markedsansvarlig i FELAS er usikker på om han klarer å innhente sponsorater til å fullfinansiere TV-sendinger, og at det i alle fall ikke er mulig å sikre før NRK trenger en garanti på om vi er med. Medienes artikler den siste uken om krise i sponsormarkedet, støtter opp under usikkerheten til markedsansvarlig. Styret må ta en avgjørelse på om vi skal bruke tid og ressurser på å jobbe videre mot å få til mediedekning av VM på Røros. GS mener dette er en altfor stor økonomisk risiko for forbundet å ta, da vi allerede er i en svært presset økonomisk situasjon for selve arrangementet. Hver time FELAS nå jobber med denne saken er en kostnad for forbundet. Vi nå må rette fokus på de viktige tingene for å sikre et godt VM for utøverne. Slik som saken nå står i forhold til krav om rabiesvaksine fra IFSS, vil det være vesentlig viktigere å skaffe en sponsor til å dekke deler av utøvernes kostnader til rabiesvaksine. GS har full forståelse for at en TV-dekning hadde løftet VM adskillig, og gitt oss en fantastisk mulighet til å synliggjøre sporten, men vi må stikke fingeren i jorden å innse at vi har kommet i gang med arbeidet mot sponsorer altfor sent. Skal man planlegge et arrangement med TV-dekning bør arbeidet med sponsorer komme i gang minst ett til to år i forkant. Vedtak		
--	---	--	--



	Det er ikke satt av penger i VM budsjettet til TV dekning, og NHF kan ikke garantere for kostnaden for TV produksjon. NHF avskjærer ikke mediedekning i sin helhet, men da må finansieringen ligge hos kommunen, fylket eller statlig instans, som ser verdien av å profilere Røros som destinasjon. Det er opp til markedsansvarlig å jobbe videre med dette Prosjektleder informerer FELAS om vedtaket så fort som mulig. Enstemmig vedtatt		
Sak 18-24/25	Styreinstruks Hvert år skal det vedtas en ny styreinstruks, for styret i NHF. Til grunn vedlagt forslag om styreinstruks ligger mal fra NIF. Det er viktig at styret er godt innsatt i instruksene og følger de punkter som instruksene regulerer. Vil fremheve spesielt et viktig punkt i instruksene, og det omhandler konfidensialitet, taushetsplikt og kommunikasjon utad. Vedtak Styreinstruksene vedtas, og den skal gjøres kjent for alle som inviteres til styremøter Enstemmig vedtatt	Frode	
Sak 19-24/25	Instruks for generalsekretæren Det er laget et forslag til ny instruks for Generalsekretæren, da det er kommet noen nye føringer fra NIF. Den eksisterende instruksene er egentlig kun en beskrivelse av arbeidsoppgaver, og de er lagt til nederst i forslaget til ny instruks. Vedtak Instruks for Generalsekretæren vedtas Enstemmig vedtatt	Frode	
Sak 20-24/25	Eventuelt 1) Terminfesting Norway trail TKS-SMD har fått henvendelse fra styret i Norway Trail, om det kan være av interesse å terminfeste Norway Trail i NHF's terminliste. Norway Trail er et mellomdistanse		



	etappe-løp som har vært arrangert i 12 år, og har et veldig godt omdømme internasjonalt. NT. baseres på enkle "Kardemommelov-" regler, og ønsker å fortsette med det. Men de innehar samme intensjonen som er i NHF og IFSS-regler. Den største forskjellen er at NT. tillater mulighet for 2 kjørere, (Duo) å samarbeide om å kjøre de forskjellige dagene, eller samarbeide om hundematerialet, for det er 7 etapper over 6 dager. Det kjøres i 2 klasser, en 12-spenn pool, og en 8-spenn pool, som NHF regler. Avvik fra NHF arrangements- og konkurranseregler: 5.4.2:sette hunder inn i spannet etter start. Den gjelder også i NT, men det er Pool-ordning for løpet og de forskjellige etappene kan ha forskjellig antall hunder. 5.14.3:....løse hunder på arenaen.... Mange kjørere har hundene løse rundt seg under full kontroll, og de er ikke til sjenanse for publikum, arrangører eller andre utøvere. 7.14.2: Klasser; mellomdistanse har 2 klasser, Pool 8-12, og 5-8 hunder. NT inviterer til DUO for de som vil være 2 om å delta i en klasse, på samme startnr. TKS ser veldig positivt på å terminfeste NT., særlig nå da vi fikk beskjed fra Hamar TK om at de ikke ville arrangere NM i mellomdistanse 2025, og TKS står da uten NM arrangør for mellomdistanse. Vi henstiller til NHF's styre om å vurdere om Norway Trail kan terminfestes, og være en verdig NM arrangør. Duo-klassen behøver ikke være NM klasse. NT har internasjonal IFSS Race Marchal, og eget internasjonalt veterinærteam. Løpet er et privat oppstått arrangement, men har avtale med en klubb tilsluttet NHF, som kan være teknisk arrangør. Vedlagt Norway Trail's regler. Forslag til vedtak: Norway Trail terminfestes, med sine spesifikke regler og NHF's regler i bunnen, med de forskjeller som er nevnt ovenfor. Enstemmig vedtatt		
2	DISKUSJONSSAKER		
Sak 21-24/25	Rolleavklaring VM Røros 24/25 Det ble diskutert hvordan organisasjonslinjene skal gå i forhold til kommunikasjon og dokument behandling		
3	INFORMASJONSSAKER		

Sak 22-24/25	Oppdatering fra VM komiteen og prosjektleder		
Sak 23-24/25	Sak fra kontrollkomiteen Unntatt offentlighet		
Sak 24-24/25	Regelendring TKB I sist styremøtet ble det fremlagt en sak om aldersgrense for barn i barmark. Saken er sendt regelkomiteen for gjennomgang og uttalelse		
Sak 25-24/25	Utvikling NHF økonomi – ansatte 2018-2024 GS har utarbeidet et dokument som gir et overblikk på sammenhengen mellom antall ansatte og utviklingen av tilskudd. Det er også vist til hvilken påvirkning dette har på utviklingen av antall medlemmer og aktivitetstall		
Sak 26-24/25	Pålegg om rabiesvaksine VM Røros 2025 Det ble informert om sakens stilling på net nåværende tidspunkt		
Sak 27-24/25	Høringer Det ble informert om høringer som NHF har behandlet os svart opp i perioden • Motor ferdsel i utmark • Spillemiddelordningen • Tiltaksplan for villrein Hardangervidda		
Sak 28-24/25	Nytt styremedlem - Ungdomsrepresentant		
4	RAPPORT FRA KOMITEENE		
TKN	Rapport/saker TKN fremmer og jobber med i perioden. • Landslaget v Bente 24/8 hadde Landslaget dagssamling i Asker. Det ble gjennomført re-testing på 3000m hvor mange av utøverne viste en god formstigning fra forrige test som var i mai. L-Laget hadde også besøk av Skiplukker'n som kom med gode råd for prepping og slip av ski. Samlingen ble avsluttet med intervaller på rulleski og med fokus på teknikk. • L-Laget vil sette dyrevelferd enda mer i fokus fremover. Lovverket blir lest, diskutert og tolket, og erfaringer blir delt.		



	Det ble gode samtaler rundt dyrevelferd og lovverket på samlingen i august. Bente er ansvarlig for at dette blir gjennomført. - Landslaget Nordisk stil, jobber nå målrettet mot VM på Røros. Høsten er preget av mengdetrening og gradvis tøffere trening for å øke kapasiteten på utøvere og hundene. For enkelte løpere er det også mye terping av teknikk. - Landslaget har samling hver måned for å utvikle seg videre. - Toppidrettsutvalget og trener prøver å ikke legge samlinger samme dag/helg hvor det er viktige barmarksløp. - Møte 9. september v Frederikke De invitert inn til møte er arrangørklubber med tema informasjon og diskusjon/innsjill på klasser for kommende sesong. TKN jobber for å videreutvikle sporten og ønsker å innføre masterklasse. Mosjonsklassen vil forbli slik den var i fjor. TKN oppfordrer til å ha ordinærklasse, masterklasse, mosjonsklasse og miljøklasse på alle løp. Ordinær, master og mosjon er tenkt å ha samme løype slik at man ikke trenger opphold mellom startende i hver klasse. Masterklassen er tenkt herre/dame i samme klasse. - Oktobermøte innhold oppfølging fra fagdagen v Frederikke TKN inviterer klubber til et digitalt møte i oktober. TKN ønsker å se på innføring av klassene parstafett og sprintøvelse og jobbe med dette frem mot tinget i 2025. Vi jobber for at barn kan være med på arrangementer i yngre alder enn i dag og ønsker innsjill/diskusjon rundt teamet. - Status terminliste v Ann Kristin Det jobbes godt med terminlisten, foreløpig er det ikke landet noe nytt siden sist. Er i dialog med flere mulige arrangørklubber. - VM v Ann-Kristin De hovedfrivillige er landet og disse er selv ansvarlig for å skaffe frivillige for sine funksjoner. Det er også kommet inn en ressurs som skal jobbe med markedsføring og sponsormidler. I tillegg har Vanessa Quinche formelt gått over fra koordinatorstilling til prosjektleder for arrangementet i 50 % stilling. - Status toppidrettsmodellen		
--	---	--	--



	Pål ønsker at Bente, Ketil og han ser på dette i eget fora. Bente har innspill til modellen. Ellers ikke kommet inn andre innspill fra gruppa - Kongepokal Bente, Ketil og Pål ser på fordeling av kongepokalen i eget fora. Tema er: rulling, fastklasse, et utvalg vurder prestasjon på nasjonalt/internasjonalt nivå og tildeler. - SOC jobber med samarbeid med de nordiske landene om samkjøring av terminliste. Leder fra Finnland tar ansvar for videre møte. Status arbeidet har stått helt stille etter møte på Ullevål. Det skulle bli søke om midler for en ansatt som skulle jobbe opp mot de Nordiske landene. Ketil representerer oss i dette fora.		
TKS-L	Rapport TKS-LD – September Høsttreningen er godt i gang for langdistansemiljøet også som alle de andre grenene etter en lang sommerferie. Vi har hatt 2 møter nå på høsten. Toppidrettsmodellen var det enighet om at vi så nytte av når det gjelder webinarer og eventuelt andre muligheter i «utdanningsperspektiv» Det var enighet om ikke å tenke på landslag. Flere grunner til det. Det er bl.a. ingen andre land som har landslag i langdistanse. TKS-LD har levert inn høringssvar på forslaget til ny Lov om Motorferdsel i utmark. Vi la spesielt vekt på bruk av ATV/UTV som treningsvogn uten påslått motor. Sikkerhet var særlig vektlagt. Seeding på Femundløpet har vi i TKS-LD reagert på. Vi har sendt melding om dette både internt her i NHF og til SU i Femundløpet samt rennledelsen i Femundløpet. Det har vært presisert i styremøte til NHF at det skulle varsles til Femundløpet at denne måten å foreta seeding ikke er i forhold til regelverk. Vi har registrert at det er ikke tatt til følge i Femundløpet. Vi har i siste komitemøte diskutert nøye hva vi tenker om rabiesvaksinering av Norske, Svenske og Britiske hunder til VM på Røros. Vi følger styret i NHF med protest overfor IFSS men samtidig at man ser at tiden renner ut og sjansen for å miste VM med de økonomiske konsekvenser er høyere enn tap av deltakere med lavere inntekt som følge for Femundløpet. På grunn av vårt standpunkt i saken så har det blitt uttrykt svært stor misnøye om det i SU til Femundløpet. TKS-LD har et medlem som bor på Røros som har blitt utsatt verbalt på grunn av dette. Vi er nå i gang med å bygge et webinar som skal se spesielt på utdanning av førstegangskjørere som vil eller har meldt seg på		

	lange løp. I tillegg for de som allerede har kjørt LD men vil lære mer. Vi har nå etter søknad tildelt NM klasser i LD til Finnmarksløpet, alle klasser. For TKS-LD Roger Dahl		
TKS S-MD			
TKB	Post mortem barmarkssamling sommer 2024 - Bra opplegg, men under forventning på deltakelse - Prøve å koordinere bedre med landslag osv så det blir en naturlig arena Status NM Barmark - Går fremover, Lena har god kontakt med Bergen THK Tydeligere rollefordeling TKB - Leder / toppidrettsutvalsrepresentant: Martin - Kommunikasjonsansvarlig: Silje - NM-koordinator 2025: Trine - Sekretær: Niels - Alt/potet: Lena Nytt medlem i TKB? - Ungdomsrepresentant? - Noen fra TKS Sprint med vognnerfaring? - Representant fra Vestlandet? EM Finland - Prøve å skape bedre landslagsfølelse på internasjonale arrangementer - Hvor mange skal tas ut per klasse? - Burde søke om utvidet kvote der det er naturlig - Ikke begrense seg til 3 per klasse pga 'reell medaljesjanse'-formulering i toppidrettsmodellen, men bruke skjønn per klasse - Legge ut oversikt over antall interessenter per klasse? - Send mail til utøvere om at de som melder interesse for å være med på EM og blir tatt ut, plikter seg å delta. Hvis de ikke deltar må de betale startavgift NorgesCup-avslutning i regi av Drammen THK - Krasjer med de som reiser tidlig til EM i Finland, kan man gjøre arrangementet attraktivt for de som ikke drar? - Søke om støtte til premier, felles mat etter løp (pizza) Uttaksløp på våren 2025 for VM 2025 i USA - Hvem kan arrangere?		



	- o TKB prøver å finne arrangørklubber - o Blir også naturlig start på NorgesCup - o Bra at barmarksesongen kan starte på våren 8. Årshjul - o Lages og oppdateres hvert år, deles på sleddog.no og facebook-gruppa til TKB? - o Skal fungere som ekstern kommunikasjonsform, pluss styringsverktøy		
UK			
ESK	ESK har jobbet med å analysere og formidleundersøkelsen om "bryt eller fullfør". Vi hadde to små workshops på Hakadal-seminaret, der Johanne og Inge B-K holdt innlegg. Vi har også formidlet NHF tilstedeværelse i drøftinger om Hardangervidda, og gitt innspill til flere høringer. Vi har diskutert mulige fremtidsprosjekter, som små forskningsprosjekter, innen dyrevelferd, og tenker også jobbe videre med en "kennel-selvkvallifisering" sjekklister på dyrevelferd.		
TDK	Tdk rapport 3/10-24 Tdk har hatt flere tlf og teamsmøter. Spesielt jobber vi nå med td fordelig til høstens og vinterens løp. Høstens td kurs er på trappene. Spesielt rettet mot nordisk mens også andre er velkomne. Pt er 8 påmeldte Vi har også utfordringer med å få td til vinterens nordisk løp. Dels fordi mange av løpene er i januar. Ellers er vi involvert i planlegging av noen av de store løpene og det foreta hyppige tlf konsultasjoner. Alf Stokke tdk		
5	INFORMASJON FRA GS		

Oslo 03.10.2024

Referent: Vibecke Schøyen

Distribusjonsliste:

24/25 protokoll nr 03

11

Dokumentet er signert digitalt av:

- Dahl, Roger (24.08.1951), 15.10.2024
- Corell, Martin Korsmo (30.06.1999), 21.10.2024
- Andersen, Pål Andrew (11.11.1961), 21.10.2024
- Johannessen, Stein Westlye (01.03.1965), 20.10.2024
- Jæger, Kari (07.08.1962), 20.10.2024
- Flathagen, Frode (17.03.1973), 15.10.2024

Forseglet av



Posten Norge



NHF's kontor

24/25 protokoll nr 03

12

Dokumentet er signert digitalt av:

- Dahl, Roger (24.08.1951), 15.10.2024
- Corell, Martin Korsmo (30.06.1999), 21.10.2024
- Andersen, Pål Andrew (11.11.1961), 21.10.2024
- Johannessen, Stein Westlye (01.03.1965), 20.10.2024
- Jæger, Kari (07.08.1962), 20.10.2024
- Flathagen, Frode (17.03.1973), 15.10.2024

Forseglet av



Posten Norge